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ZAPISNIK 
SA 18. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
18. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 12.10.2011.god. s početkom u 18:00 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Zoran Kolanović, član VMO 
• Igor Sušić, član VMO  
• Siniša Maroević, član VMO  
• Marina Stamenković,  tajnica MO 

 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Ljiljana Mikin, zamjenica predsjednice VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika sa  17. sjednice VMO Brajda-Dolac: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
      

1. Usvajanje prijedloga Programa Vijeća MO za 2012. g. 
            2. Tekuća komunalna problematika    
            3. Podnesci grañana 
            4. Razno                  
  
 

            
        
  

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

 
 
 
 
 

 
 
 



AD 1  
 
Tajnica MO Brajda-Dolac je uručila i pročitala Vijećnicima napisane programe za 2012. god. 
prema prijedlogu Vijeća MO Brajda – Dolac, te je izvijestila Vijećnike o dodatnim uputama u 
svezi  Programskih aktivnosti za  doček "Djeda Božićnjaka".  
 
Zaključak:  Vijeće MO Brajda-Dolac  jednoglasno je usvojilo napisane programe i primilo 
je na znanje dodatne upute u svezi programske aktivnosti "Djeda Božićnjaka".  
Vijećnici su jednoglasno donijeli odluku da nije potrebna participacija roditelja u iznosu 
od 20,00 kn, te da će vrijednost paketa iznositi do 30,00 kn.    
 
 
 
 
AD 2  
 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis – odgovor  Rijeka prometa d.d., naš 
znak: 02-1830/11 IA, ur.br. 3322  od 04.10.2011.god., u svezi zamolbe VMO Brajda-Dolac 
za  postavljanje stupića u ulici Pomerio od  k.br.14 do 22. 
Rijeka promet d.d. izvršio je  uvid na terenu, te smatra da je zahtjev neopravdan uz 
obrazloženje da je južni dio nogostupa ulice Pomerio cijelom dužinom slobodan 
(postavljeni su zaštitni stupići), te je na taj način omogućeno nesmetano kretanje 
pješaka cijelom ulicom. 
 
 
 
 
AD 2-1 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je i uručila Vijećnicima dopis Rijeka prometa d.d., naš 
znak: 04-1870/LK od 10. listopada 2011. god., u kojem izvješćuju da se shodno planiranim i 
ugovorenim radovima pojavila razlika sredstava po komunalnim prioritetima za 2011. god. u 
iznosu od  37.241,74 kn, koje je potrebno utrošiti u ovoj godini. Prijedlog Rijeka prometa d.d. je 
da se sredstva utroše na sanaciju nogostupa u Strohalovoj ulici.  
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je donijelo odluku da se razlika 
sredstava od 37.241,74 kn utroši za sanaciju nogostupa u Strohalovoj ulici. 
 
 
 
 
 
AD 3    
 
Vijeće MO Brajda-Dolac  razmatralo je  podnesak stanara ulice Pomerio k.br.22 u svezi buke  
koja dolazi od semafora na raskrižju ulica Pomerio i Slaviše Vajnera Čiče. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je donijelo odluku da se dopis uputi 
nadležnim institucijama radi rješavanja buke koja dolazi od strane semafora. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
AD 3-1 
 
Vijeće  MO Brajda-Dolac  razmatralo je  podnesak vlasnika garaže  ing. Borislava Puranovića,  
u svezi zamolbe da se postave stupići ili adekvatne plastične graničnike ispred garaže  koja se 
nalazi na adresi u ul. Ive Marinkovića preko puta k.br. 12., koji bi spriječili parkiranje drugih  
vozila te omogućili neometan ulaz i izlaz iz garaže. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa zamolbom ing. Borislava Puranovića 
da se postave stupići ili adekvatne plastične graničnike, te je jednoglasno donijelo 
odluku da se  dopis uputi nadležnim institucijama sa zamolbom da se razmotri zamolba 
ing. Borislava Puranovića. 
 
 
AD 3-2 
 
Vijeće  MO Brajda-Dolac  razmatralo je  podnesak dir.Tine Fornarić Žic, tvrtke Creski medenjak 
d.o.o., Loznati 6a, Cres, u svezi zamolbe da se dozvoli djelomično uklanjanje rukohvata koji bi 
se mogao vraćati nakon dostave ispred novootvorene trgovine "Creski kantunić" u ulici Blaža 
Polića k.br. 5. U dopisu se navodi da bi tvrtka napravila sistem da se rukohvat može ukloniti i 
onda vratiti na mjesto i da bi to sve napravili u svom trošku. 
 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa zamolbom dir. Tine Fornarić Žic, te je 
jednoglasno donijelo odluku  da se  dopis uputi nadležnim institucijama sa zamolbom 
da se razmotri zamolba direktorice tvrtke. 
 
 
 
 
AD 4 
 
Gradski odjel za poduzetništvo zatražio je mišljenje Vijeća MO Brajda-Dolac o zahtjevu 
vlasnika za odreñivanjem kasnijeg završetka radnog vremena ugostiteljskog objekta caffe bara 
"Rich" , Jadranski trg 1a, za dane: 

      - 07. i 08. listopada 2011. god. kada bi caffe bar radio do 04:00 sata. 
      Produženje radnog vremena  ugostitelj traži radi proslave Dana Neovisnosti. 
 
   Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno daje pozitivno mišljenje za produženje     
   radnog vremena  ugostiteljskog  objekata  "Rich",  Jadranski trg 1a,  za  dane  07. i  08.  
   listopada 2011. godine. 
 
 

AD 4-1 
 
Gradski odjel za poduzetništvo zatražio je mišljenje Vijeća MO Brajda-Dolac o zahtjevu 
vlasnika za odreñivanjem kasnijeg završetka radnog vremena ugostiteljskog objekta caffe bara 
"Rich" , Jadranski trg 1a, za dane: 

      - 14. i 15. listopada 2011. god. kada bi caffe bar radio do 04:00 sata. 
      Produženje radnog vremena  ugostitelj traži radi organiziranja brucošijade za studente. 
 
   Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno daje pozitivno mišljenje za produženje     
   radnog vremena  ugostiteljskog  objekata  "Rich",  Jadranski trg 1a,  za  dane  14. i  15.  
   listopada 2011. godine. 
 
 
 
 



 
 

AD 4-2 
 
Gradski odjel za poduzetništvo zatražio je mišljenje Vijeća MO Brajda-Dolac o zahtjevu 
vlasnika za odreñivanjem kasnijeg završetka radnog vremena ugostiteljskog objekta caffe bara 
"Rich" , Jadranski trg 1a, za dane: 

      - 28. i 29. listopada 2011. god. kada bi caffe bar radio do 04:00 sata. 
      Produženje radnog vremena  ugostitelj traži radi organiziranja zabave za Noć vještice. 
 
   Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno daje pozitivno mišljenje za produženje     
   radnog vremena  ugostiteljskog  objekata  "Rich",  Jadranski trg 1a,  za  dane  28. i  29.  
   listopada 2011. godine. 
 
 

 
AD 4-3 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac  obavijestila je Vijećnike da su 30. listopada 2011. godine postavljeni 
rukohvati na Finderleovim stubama. Postavljanje rukohvata izvedeno je prema usvojenom 
Planu o raspodjeli sredstava za komunalne prioritete na području Mjesnog odbora za 2011. 
godinu.    
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest tajnice.  
 
 
AD 4-4 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac  obavijestila je Vijećnike o prijavljenim komunalnim oštećenjima: 
 
1. Oštećenje nogostupa u ulici Slaviše Vajnera Čiče k.br. 4a 
2. Oštećenje pješačkog prijelaza u ulici Blaža Polića 1 
3. Oštećenje  kolnika na tržnici Brajda u ul. Brajda k.br. 4 
4. Oštećenje nogostupa u ulici Riva od k.br. 10 do 16     
5. Oštećenje nogostupa i otuñenje stupića u ulici Alessandra Manzonika k.br. 5 
6. Oštećenje nogostupa ispred ulaznih vrata Pomerio k.br. 20 
7. Oštećenje nogostupa ispred ulaznih vrata OŠ "Dolac",  Dolac  k.br.12 
8. Oštećenje nogostupa u ul. Prolaz Marije Krucifikse Kozulić k.br. 2  
 
  
 
Zaključak: Vijećnici MO Brajda-Dolac  primili su  na znanje obavijest tajnice. 
 
 
 
AD 4-5 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o novčanim sredstvima na žiru računu za 
periode:  
 
- Izvještaj o prihodima i rashodima za razdoblje od 01.01.-30.06.2011.godine   
- Nepodmirenim obvezama i stanju novčanih sredstava na dan 30.06.2011.godine 
 
- Izvještaj o prihodima i rashodima za razdoblje od 01.01.-30.09.2011.godine   
- Nepodmirenim obvezama i stanju novčanih sredstava na dan 30.09.2011.godine 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest tajnice. 
 
 



 
 
 
 
 
AD 4-6 
 
Vijećnik Zoran Kolanović  predložio je Vijećnicima  da se uputi zamolba Rijeka prometu d.d.,  
da se tri demontažna stupića  u ul. Slaviše Vajnera Čiče kod. k.br. 4 premjeste niže prema k.br. 
2 (prema zgradi Nadbiskupije Rijeka), te da se nogostup smanji u nekoj razini prema kolniku.  
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je prihvatilo prijedlog Vijećnika Zorana 
Kolanovića. Tajnica  MO Brajda-Dolac  dopis će  uputiti Rijeka prometu d.d..   
 
 
 
 

 Sjednica je završila u 20:00 h. 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od pet  (5) stranica.  
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Marina Stamenković 

Predsjednica VMO Brajda-Dolac:  
Gordana Šopić 

 
 
 
 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 

 

 

 

 
  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 


